
PROTOKÓŁ NR LXXVIII/1/2014 
z LXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 8 lipca 

2014 roku w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 

Na ustawowy stan 25 radnych w LXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło 
24 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu/. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia LXXVIII sesji 
Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. Powitał radnych, Zastępców Prezydenta Miasta 
Rzeszowa i jego współpracowników (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu), 
Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek współdziałających 
z Miastem, Przewodniczących Rad Osiedlowych (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu), a także przedstawicieli radia, prasy i telewizji, przybyłych gości i mieszkańców 
miasta.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa przedstawił proponowany porządek 
obrad LXXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa (porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu). Poinformował, że wpłynęło 5 wniosków dotyczących zmiany proponowanego 
porządku obrad. Poprosił o przegłosowanie przedstawionych propozycji: 
 

1) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad  
i wprowadzenie – w punkcie 2a – projektu uchwały w sprawie zmian uchwały 
budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. 

 
Wniosek został przyjęty 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 

wstrzymującym. 
 
2) Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa zgłosił wniosek  

o rozpatrzenie punktu 26 - informacja Prezydenta Miasta o zmianach zakresu  
i rodzaju usług planowanych do wprowadzenia od 1. stycznia 2015 w ramach odbioru  
i zagospodarowania odpadów komunalnych - w punkcie 16a. 

 
Radny Pan Bogusław Sak – w imieniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa  
i Ochrony Środowiska zgłosił wniosek o zdjęcie ww. punktu z porządku obrad sesji. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zgłosiła wniosek przeciwny. 
 
 
 
 



Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad punktu 26: 
  

Wniosek nie uzyskał akceptacji. Za przyjęciem wniosku głosowało 7 radnych, 13 było 
przeciwnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa w związku z wynikiem 
głosowania nad wnioskiem zaproponował przedstawienie  informacji Prezydenta Miasta  
o zmianach zakresu i rodzaju usług planowanych do wprowadzenia od 1 stycznia 2015  
w ramach odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych - w punkcie 16a. 
 

3) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad  
i wprowadzenie – w punkcie 19a – projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf 
dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Osiedla Budziwój w Rzeszowie  
i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Osiedla Biała w Rzeszowie na okres 
od 3 września 2014 r. do 2 września 2015 r. przedstawionych przez Przedsiębiorstwo 
Gospodarki Komunalnej „EKO – STRUG” Sp. z o.o., 36-020 Tyczyn, ul. Kościuszki 6. 
 
Wniosek został przyjęty jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 
4) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad  

i wprowadzenie – w punkcie 19b – projektu uchwały w sprawie podwyższenia 
kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółki 
z o.o. w Rzeszowie. 
 
Wniosek został przyjęty jednomyślnie (17 głosami „za”). 
 

5) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad  
i wprowadzenie – w punkcie 22a – projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia w sprawie założenia i prowadzenia przez Powiat Rzeszowski 
młodzieżowego ośrodka socjoterapii z siedzibą w Rzeszowie. 

 
Wniosek został przyjęty jednomyślnie (16 głosami „za”). 

 
Uzupełniony porządek obrad LXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

 
1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa. 
 

2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. 
 



2a. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa  
na 2014 r. 

 
3. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w Europejskim Banku 

Inwestycyjnym. 
 

4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Projektant”. 

 
5. Oświadczenia i informacje. 
 
6. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 219/5/2011 w rejonie ulic Przemysłowej i Boya – Żeleńskiego  
w Rzeszowie /druk: LXXVIII/16/2014/. 

 
7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 38/2/2014 Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na 
osiedlu im. Fr. Kotuli w Rzeszowie /druk: LXXVIII/17/2014/. 

 
8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w Rzeszowie /druk: LXXVIII/1/2014/. 
 
9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 1/6 cz. nieruchomości 

zabudowanej położonej w Rzeszowie /druk: LXXVIII/6/2014/. 
 
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Rzeszowie przy ul. Leśnej /druk: LXXVIII/2/2014/. 
 

11. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Matejki  
w Rzeszowie /druk: LXXVIII/3/2014/. 

 
12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych 

w Rzeszowie /druk: LXXVIII/7/2014/. 
 
13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości (dot. działki nr 731) 

/druk: LXXVIII/4/2014/. 
 
14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości (dot. działki nr 747) 

/druk: LXXVIII/5/2014/. 
 



15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości (dot. działki  
nr 766/29) /druk: LXXVIII/8/2014/. 

 
16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 
16a. Informacja Prezydenta Miasta o zmianach zakresu i rodzaju usług           

planowanych do wprowadzenia od 1. stycznia 2015 w ramach odbioru  
i zagospodarowania odpadów komunalnych. 

 
17. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Miasto Rzeszów /druk: LXXVIII/9/2014/. 
 
18. Uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi /druk: 
LXXVIII/10/2014/. 

 
19. Uchwała w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez 

Gminę Miasto Rzeszów w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi 
/druk: LXXVIII/11/2014/. 

 
19a. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na 

terenie Osiedla Budziwój w Rzeszowie i zbiorowego odprowadzania ścieków na 
terenie Osiedla Biała w Rzeszowie na okres od 3 września 2014 r. do 2 września 
2015 r. przedstawionych przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „EKO – 
STRUG” Sp. z o.o., 36-020 Tyczyn, ul. Kościuszki 6. 

 
19b. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. w Rzeszowie. 
 

20. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych 
gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych 
dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego 
dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku bankowym i wydatków nimi 
finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania /druk: 
LXXVIII/12/2014/. 

 



21. Uchwała w sprawie realizacji projektów w ramach programu Erasmus +,  
Akcja 1 – „Mobilność edukacyjna” – „Mobilność osób uczących się i kadry  
w ramach kształcenia zawodowego” /druk: LXXVIII/13/2014/. 

 
22. Uchwała w sprawie realizacji projektu w ramach programu Erasmus +,  

Akcja 1 – „Mobilność edukacyjna” – „Mobilność kadry edukacji szkolnej” /druk: 
LXXVIII/14/2014/. 

 
22a. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

założenia i prowadzenia przez Powiat Rzeszowski młodzieżowego ośrodka 
socjoterapii z siedzibą w Rzeszowie. 

 
23. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa (ul. Parkowa). 
 
24. Uchwała w sprawie nadania nazwy placu na terenie miasta Rzeszowa. 
 
25. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa /druk: LXXVIII/15/2014/. 
 
26. Interpelacje i zapytania. 
 
27. Sprawy różne. 

 
Ad. 5 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, że zatwierdza 
się bez uwag Protokół Nr LXV/1/2013 z sesji Rady Miasta Rzeszowa, odbytej w dniu  
17 grudnia 2013 r. oraz Protokół Nr LXX/1/2014 z sesji Rady Miasta Rzeszowa, odbytej w dniu 
11 marca 2014 r. 
 
Ad. 1 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Rzeszowa. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami stanowi załącznik  
nr 5 do protokołu; autopoprawka stanowi załącznik nr 6 do protokołu; projekt uchwały wraz  
z autopoprawką, uzasadnieniem i załącznikami stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zapytał, z czego wynika zwiększenie zobowiązań. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – powiedziała: „Zwiększenie zobowiązań 
wynika z przesunięcia harmonogramów rzeczowo – finansowych, tj. 13 mln zł, które znajdują się  
w autopoprawce to przesunięcie realizacji tzw. małego programu transportowego w czasie. Przesuwamy 



zarówno dochody z 2014 r. na 2015 r., jak i wydatki. Przesuwamy również źródło finansowania, jakim 
są przychody, czyli obligacje. Przenosimy projekt wraz ze wszystkimi środkami jego finansowania, 
zarówno w dochodach, jak i przychodach.”  
 
Radna Pani Marta Niewczas – zapytała, czy zwiększenie zobowiązań o 50 mln zł jest 
konsekwencją tego, iż Rada na poprzedniej sesji przekazała środki w wysokości  
60 mln zł na most w przedłużeniu ul. Rzecha. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zapytał, co się stanie w przypadku, gdy tzw. mały program 
transportowy nie zostanie zrealizowany do końca 2015 r. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – powiedział: „Mały 
program transportowy może być zrealizowany po wykonaniu prac w dużym projekcie transportowym, 
który umożliwia realizację tego projektu transportowego za 13 mln zł. Nie ma niebezpieczeństwa, że nie 
zrealizujemy projektu. W dużym projekcie transportowym przesunęła się realizacja tych elementów, 
które wpływają później na funkcjonowanie małego projektu transportowego. Wiemy, że nie zdołamy 
zakończyć małego projektu transportowego w roku bieżącym, stąd też przesuwamy go na 2015 r.” 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Rzeszowa (wraz z autopoprawką) została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie 
przeciwnym i 8 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 2 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie 
do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu). 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zapytała, kiedy nastąpi zmiana repertuaru fontanny 
multimedialnej, jaki będzie koszt opracowania nowego pokazu oraz jakie są roczne koszty 
eksploatacji fontanny. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – powiedział: „Planujemy 
uruchomić pokaz 26 lipca br. na Międzynarodowy Festiwal Zespołów Polonijnych. Jego koszt wynosi 
85 tys. zł. Tego typu pokazy w innych miastach odbywają się raz w roku. Inne miasta płacą za takie 
pokazy ok. 150 tys. zł.” Dodał: „Koszt eksploatacji fontanny multimedialnej to 600 tys. zł rocznie.” 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zaproponował, aby 
zmniejszyć kwotę na opracowanie pokazu o 40 tys. zł i przenieść ją do działu 801 „Oświata  



i wychowanie” z przeznaczeniem na uruchomienie od września br. w szkołach dodatkowych 
zajęć z matematyki, bądź na zajęcia, które pozwolą na lepsze przygotowanie młodzieży do 
egzaminów maturalnych. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zauważył, że koszt, jaki ponosi miasto w związku  
z funkcjonowaniem fontanny multimedialnej jest niepokojąco wysoki. Dodał: „Niedługo 
skończy się okres gwarancyjny fontanny, a wtedy wszelkie remonty, czy naprawy będą generować 
dodatkowe koszty. Jeśli dzisiaj koszt jej utrzymania to kwota 600 tys. zł, to w kolejnych latach może ona 
wzrosnąć nawet do 1 mln zł. Powinniśmy dążyć do jak największego ograniczenia tych kosztów.” 
Poprosił Prezydenta Miasta o przedstawienie informacji na temat docelowych kosztów 
utrzymania i funkcjonowania fontanny, zarówno tych na dzień dzisiejszy oraz wszystkich 
nakładów, które składają się na utrzymanie fontanny, łącznie z prądem, wodą, remontami itp.  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – powiedział: „Nie 
dokonujemy żadnych napraw gwarancyjnych fontanny. Jedynie co wykonujemy, to konserwację  
i usuwamy drobne usterki, które czasami występują podczas eksploatacji. Nie przewidujemy, że od 
przyszłego roku koszt utrzymania fontanny multimedialnej znacznie wzrośnie w stosunku do roku 
bieżącego.” 
 
Radny Pan Bogusław Sak – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Fontanna to miejsce  
i przestrzeń publiczna, która też kosztuje. Wszystko kosztuje, co jest publiczne i jest za darmo dla 
mieszkańców. Miasto ponosi wiele kosztów związanych chociażby z utrzymaniem parków, czy basenów. 
Kwota za bilety wstępu na baseny nie pokrywa całości kosztów, jakie ponosi miasto. Dlaczego o tym nie 
mówimy? Przestrzeń publiczna jest narzędziem kultury podstawowej. Fontanna jest użytkowana przez 
mieszkańców Rzeszowa i okolic. Myślę, że zmniejszenie kwoty na opracowanie nowego pokazu jest 
bezzasadne. Powinniśmy walczyć i dbać o przestrzeń publiczną, którą najlepiej możemy wykorzystać 
poprzez nowe programy. Opracowanie ich jest bardzo kosztowne, a więc zmniejszenie kwoty o połowę 
uniemożliwi nam realizację nowego oprogramowania.” 
 
Radny Pan Waldemar Wywrocki – przypomniał, że Komisja Promocji i Współpracy  
z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa stwierdziła, iż fontanna multimedialna służy promocji 
miasta. Jednogłośnie zawnioskowała o opracowanie nowego pokazu. 
 
Radny Pan Robert Kultys – stwierdził, że należy racjonalnie wydatkować pieniądze. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – zapytała, w jaki sposób Miasto może zaoszczędzić pieniądze 
na fontannie i ponosić mniejsze kwoty. Stwierdziła: „Należy tworzyć tzw. tematy przewodnie, 
które będą przyświecać każdego roku oraz korzystać z funduszy poszczególnych ministerstw. Jedni 
mieszkańcy są zadowoleni z fontanny, drudzy nie. Chodzi mianowicie o mieszkańców ul. Lubomirskich, 
Al. Pod Kasztanami, czy PCK, którzy narzekają na uciążliwy hałas dzieci, które uczyniły sobie  
z fontanny aquapark. Mieszkańcy poprosili, aby ograniczyć czas pracy suchej fontanny, szczególnie do 



południa i popołudniu. Koszty utrzymania fontanny są ogromne. Musimy znaleźć sposób, aby je 
ograniczyć.” 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – stwierdził, że  
przeznaczenie 85 tys. zł na opracowanie nowego projektu multimedialnego dla fontanny,  
w porównaniu do kosztów jej rocznego utrzymania, to niewielka kwota. Program 
funkcjonowania fontanny, czy pokaz, to rzecz zbliżona do stworzenia programu 
komputerowego. Nie da się zrobić pół programu. Albo robimy całość albo wcale. Wyraził 
pogląd, że zmniejszanie kwoty na opracowanie projektu jest złym pomysłem. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: „Świadomie 
podjęliśmy decyzję o budowie fontanny. Uważam, że jest to najlepsza inwestycja dla promocji miasta. 
Powinniśmy zdawać sobie sprawę, że nowoczesna fontanna i jej programy będą kosztować nie mało.” 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – poparł wniosek Radnego Pana Waldemara Szumnego  
o zmniejszenie kwoty na opracowanie nowego pokazu multimedialnego. Dodał: „Kwota  
85 tys. zł to nie jest jakaś ogromna suma w stosunku do miliardowego budżetu miasta. Chodzi jednak  
o racjonalizację kosztów. Z jednej strony należy utrzymać fontannę, a z drugiej strony należy 
zahamować lawinę kolejnych kosztów, która się będzie powiększała.” 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zapytała: 

1. „Czy opracowanie pokazu w tak krótkim terminie, odbędzie się w ramach zamówienia 
uzupełniającego? 

2. Czy ograniczenie kwotowe opracowania nowego pokazu będzie rzutować na jego atrakcyjność?” 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – stwierdził: „Rolą radnych jest to, aby racjonalnie decydować  
o wydawaniu pieniędzy i środków publicznych. Zgadzam się z tym, że fontanna jest przestrzenią 
publiczną, ale nie zapominajmy o tym, że w naszym mieście jest wiele podobnych obiektów i przestrzeni, 
które są zaniedbane i niedoinwestowane. Za przykład można podać rzeszowski ROSiR. Okazuje się, że 
rozbudowa i modernizacja obiektu została przesunięta na rok 2020. Myślę, że gdybyśmy 
zmodernizowali basen ROSiR-u mieszkańcy z dziećmi chętnie spędzaliby na min wolny czas. Drugim 
niedoinwestowanym miejscem są Bulwary, gdzie od lat ponawiane są prośby o modernizację istniejącej 
tam fontanny. Może warto by było zastanowić się nad przekazaniem środków także na inne, zaniedbane 
obiekty na terenie miasta.” 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odnosząc się do 
wypowiedzi Radnych, powiedział: „Rada Miasta, która reprezentuje mieszkańców ma za zadanie 
prawidłowo gospodarować środkami publicznymi. Wydaje mi się, że widok mieszkańców z dziećmi, 
którzy spędzają dużo czasu przy fontannie to dowód na to, że cieszy się ona akceptacją społeczną. Brawa, 
które brzmią po pokazie świadczą o tym, że fontanna cieszy wszystkich. Być może biją brawo dla autora 
pokazu, który zrobił go w taki sposób, że budzi emocje wśród oglądających widzów. Na pokaz wieczorny, 



sobotni przychodzi średnio około 5 tys. ludzi. W ciągu dnia odbywają się pokazy zarówno dla dzieci, jak 
i starszych. Są dłuższe i krótsze widowiska.” Poprosił o udzielenie głosu Pani Aleksandrze 
Wąsowicz – Duch – Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej w Rzeszowie. 
 
Radny Pan Witold Walawender – powiedział: „Osoby, które mają styczność z pojęciem reżyserii 
dźwięku czy produkcji nagrań zgodzą się, że kwota 85 tys. zł na opracowanie pokazu nie jest zbyt 
wygórowana. Tego typu pokazy, na wysokim poziomie, kosztują.” Zapytał, czy Miasto mogłoby,  
w ramach zamówień publicznych, partycypować w kosztach pokazów multimedialnych  
z prywatnymi firmami, gdzie między przerwami w pokazach prezentowane byłoby logo 
danej firmy. 
 
Pani Aleksandra Wąsowicz – Duch – Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej  
w Rzeszowie – powiedziała: „Wysłaliśmy pytania do firm przygotowujących takie pokazy. Dwie 
zaoferowały nam przygotowanie show za 140 i 153 tys. zł, jedna za 85 tys. zł. Po podjęciu przez Radę 
uchwały przystąpimy do realizacji zadania.” Odnosząc się do pytania Radnego Pana Witolda 
Walawendra wyjaśniła, że istnieje możliwość partycypowania w kosztach pokazów 
multimedialnych prywatnych inwestorów. Dodała, że pokaz multimedialny będzie trwał 
około 30 minut. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – stwierdził, że 
każde wprowadzone zadanie rodzi koszty, ale należy się zastanowić nad tym, jak je 
ograniczyć. Jednocześnie podtrzymał wniosek o przesunięcie kwoty w wysokości 40 tys. zł  
z działu 900 „Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska” do działu 801 „Oświata  
i wychowanie”. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił wniosek  
o zamknięcie dyskusji. 
 
 Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zamknięcie dyskusji: 
 

Wniosek o zamknięcie dyskusji został przyjęty 16 głosami „za”, przy 5 głosach 
przeciwnych i 1 wstrzymującym. 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zapytał, z czego wynika przesunięcie na 2015 rok kwoty  
w wysokości  ponad 10 mln zł  z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – wyjaśniła, że przesunięcie ww. kwoty 
dotyczy programu transportowego i wynika ze zmniejszenia ilości biletomatów, tablic 
informacyjnych oraz ze zmiany harmonogramu rzeczowo – finansowego.  
 
 



Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – zapytał, jaka będzie ilość biletomatów. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – odpowiedziała, że w mieście zostanie 
zainstalowanych 9 biletomatów. Zmniejszona zostanie ilość biletomatów, a zwiększy się ilość 
tablic informacyjnych. 
 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem zgłoszonym przez Pana Waldemara 
Szumnego – Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa o przesunięcie kwoty  
w wysokości  40 tys. zł z działu 900 „Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska” do 
działu 801 „Oświata i wychowanie”, z przeznaczeniem na podjęcie działań zmierzających do 
poprawy zdawalności matur: 
 

Powyższy wniosek nie uzyskał akceptacji. Za wnioskiem głosowało 8 radnych,  
14 radnych było przeciwnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zaproponował, aby z kwoty 85 tys. zł, przeznaczonej na 
opracowanie pokazu fontanny multimedialnej zdjąć 40 tys. zł i przeznaczyć ją na lekcje języka 
angielskiego w przedszkolach. 
 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem zgłoszonym przez Radnego Pana Jacka 
Kiczka o zdjęcie 40 tys. zł z kwoty przeznaczonej na opracowanie pokazu multimedialnego  
i przeznaczenie jej na lekcje języka angielskiego w przedszkolach: 

 
Powyższy wniosek nie uzyskał akceptacji. Za wnioskiem głosowało 8 radnych,  

13 radnych było przeciwnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zaapelował, aby zmniejszyć roczne koszty funkcjonowania 
fontanny multimedialnej poprzez skrócenie czasu jej działania i ograniczenie liczby pokazów. 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zapytał Pana Prezydenta, czy realizując tego typu inwestycję miał 
świadomość, że będzie generować tak wysokie koszty. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zwrócił uwagę na fakt, iż 
inwestycje to pojęcie węższe niż wydatki majątkowe. Stwierdził, że wniosek  
o ograniczenie kosztów utrzymania fontanny rocznie jest słuszny i oczywisty, w każdym 
działaniu które podejmuje Rada.  
 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem zgłoszonym przez Radnego Pana 
Roberta Kultysa o rozważenie możliwości ograniczenia rocznych kosztów eksploatacji 
fontanny multimedialnej: 
 



Powyższy wniosek uzyskał akceptację. Za wnioskiem głosowało 10 radnych,  
9 radnych było przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. została 
przyjęta 14 głosami „za”, przy 4 głosach przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 2a 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie 
do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. została 
przyjęta 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 5 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 3 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego w Europejskim Banku Inwestycyjnym. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i załącznikami stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w Europejskim Banku 
Inwestycyjnym została przyjęta 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 4 głosach 
wstrzymujących. 
 
Ad. 4 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem i załącznikami stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 



Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Projektant” została przyjęta 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 
3 głosach wstrzymujących. 

 
Ogłoszono 10 – minutową przerwę. 

 
Ad. 6 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  
Nr 219/5/2011 w rejonie ulic Przemysłowej i Boya – Żeleńskiego w Rzeszowie. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i załącznikami, przedstawiony na druku: LXXVIII/16/2014, stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
Nr 219/5/2011 w rejonie ulic Przemysłowej i Boya – Żeleńskiego w Rzeszowie została przyjęta 
jednomyślnie (14 głosami „za”). 
 
Ad. 7 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 38/2/2014 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na osiedlu 
im. Fr. Kotuli w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały 
(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami, przedstawiony na druku: 
LXXVIII/17/2014, stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 38/2/2014 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na osiedlu 
im. Fr. Kotuli w Rzeszowie została przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”).  
 
Ad. 8 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Rzeszowie. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku: LXXVIII/1/2014 stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 



Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  
w Rzeszowie została przyjęta jednomyślnie (13 głosami „za”). 

 
Ad. 9 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 1/6 cz. nieruchomości zabudowanej 
położonej w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 
(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXVIII/6/2014 stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 1/6 cz. nieruchomości 
zabudowanej położonej w Rzeszowie została przyjęta jednomyślnie (15 głosami „za”). 

 
Ad. 10 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Rzeszowie przy  
ul. Leśnej. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXVIII/2/2014 stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu). 
 
Radny Pan Robert Kultys – zapytał, na jakie cele ma być przeznaczona działka? Stwierdził, 
że teren tak atrakcyjnej działki powinien być objęty miejscowym planem zagospodarowania. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – poinformował, że działka 
będzie przeznaczona pod budownictwo mieszkaniowe. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zgłosił wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad 
sesji. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – stwierdził, że opracowanie 
planu zagospodarowania terenu oraz zapewnienie komunikacji do ww. działki może  
w znacznym stopniu podnieść jej wartość. 
 
Radny Pan Bogusław Sak – powiedział: „Teren, o którym mowa jest dość atrakcyjny. Wydaje się 
zasadnym sprzedaż nieruchomości w przetargu nieograniczonym. Na chwilę obecną działka jest bardzo 
zaniedbana. Liczymy na to, że w przetargu działka uzyska znaczną wartość.” 
 
Radny Pan Witold Walawender – zapytał, czy są już chętni inwestorzy zainteresowani 
zagospodarowaniem tego terenu. 



Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że tak. 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – zgłosił wniosek o skierowanie przedmiotowego projektu 
uchwały do prac w Komisji. 
 
Radny Pan Robert Kultys – powiedział: „W przyszłości Lisia Góra ma szansę stać się perełką 
rekreacyjną Rzeszowa. Jeżeli pozostawimy ten teren pod zabudowę w oparciu jedynie  
o warunki zabudowy, to możemy się spodziewać, że za kilka lat teren ten będzie charakteryzował się 
dowolnością zabudowy i różnorodnością funkcji. Opracowując plan doprowadzimy do tego, że teren 
stanie się ładnie zaprojektowanym obrzeżem Lisiej Góry.” 
 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem złożonym przez Radnego Pana Marcina 
Deręgowskiego o skierowanie ww. projektu uchwały do prac w Komisji: 
 

Powyższy wniosek uzyskał akceptację. Za wnioskiem głosowało 12 radnych,  
8 radnych było przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Ad. 11 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Matejki w Rzeszowie. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXVIII/3/2014 stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Matejki  
w Rzeszowie została przyjęta 17 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 

 
Ad. 12 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych w Rzeszowie. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXVIII/7/2014 stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu). 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych  

w Rzeszowie została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 



Ad. 13 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku: LXXVIII/4/2014 stanowi załącznik nr 19 do protokołu). 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości została przyjęta 

jednomyślnie (20 głosami „za”). 
 

Obrady prowadził Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Ad. 14 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku: LXXVIII/5/2014 stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości została przyjęta 

jednomyślnie (17 głosami „za”). 
 
Ad. 15 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku: LXXVIII/8/2014 stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości została przyjęta 

jednomyślnie (17 głosami „za”). 
 

Ad. 16 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. Następnie przedstawił uzasadnienie 
do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 22 do 
protokołu). 
 



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została przyjęta 
jednomyślnie (18 głosami „za”). 
 

Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 
 

Ad. 16a 
Pan Sławomir Krygowski – p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Miasta Rzeszowa – powiedział: „Podstawową ideą zmiany regulaminu o utrzymaniu czystości  
i porządku w gminach jest doświadczenie, jakie nabyliśmy w ciągu ostatniego roku funkcjonowania 
nowego systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. Ponadto w nowym regulaminie chcemy 
uwzględnić wnioski składane przez mieszkańców na przestrzeni ostatnich miesięcy. Z istotnych zmian, 
które proponowane są w nowym regulaminie to przede wszystkim włączenie do frakcji „suchej”,  
w przypadku selektywnej  zbiórki odpadów, odzieży i obuwia. Kolejną zmianą jest wymiana worków na 
frakcję suchą na terenie nieruchomości, aby uniknąć sytuacji, że mieszkańcy musieli jeździć do punktów 
odbioru tych worków. Proponujemy, aby w specyfikacji przetargowej określić wskaźnik worków na 
poszczególne gospodarstwo, mianowicie na frakcję „suchą” ok. 20 worków i 10 na szkło opakowaniowe. 
Na wymianę mieszkaniec otrzyma taką ilość worków, jaką wystawi do zabrania, a więc cały czas będzie 
miał taką samą pulę worków, jaka mu przysługuje, bez względu na to ile gospodarstwo liczy osób.  
W celu uniknięcia ewentualnych pomyłek sugerujemy, aby w punktach, gdzie wystawiane są w jednym 
miejscu worki z różnych gospodarstw naklejane były naklejki identyfikujące daną nieruchomość. Kolejną 
zmianą, którą proponujemy to odbiór wielkogabarytów. W przypadku zabudowy jednorodzinnej byłby 
to odbiór bezpośrednio z posesji, po wcześniejszym zgłoszeniu przez właściciela takiej potrzeby. 
Odbywałoby się to nieodpłatnie 2 razy w ciągu roku. Zaś w przypadku zabudowy wielorodzinnej byłyby 
to odbiory z pergoli, także dwa razy w ciągu roku, po uzgodnieniu zarządcy nieruchomości z firmą, 
która będzie te odpady odbierać. Na wniosek mieszkańców proponujemy wprowadzenie dodatkowego 
odpłatnego odbioru odpadów zielonych, biodegradowalnych, tj. trawy, liści, czy gałęzi. Cena worka na 
odbiór tych odpadów szacuje się na ok. 3 zł za sztukę. Jest to tylko koszt transportu. Zdeponowanie 
odpadów zielonych jest nadal nieodpłatne. W przypadku, gdy mieszkaniec zakupi taki worek, będzie 
mógł go oddać, nie narażając się na dodatkowe koszty transportu. Kolejną propozycją do regulaminu 
jest ograniczenie czyli wprowadzenie tzw. normatywów w punktach selektywnej zbiórki odpadów. 
Proponujemy następujące normy. W przypadku zabudowy jednorodzinnej na odpady zielone 
przewidziane jest 180 worków rocznie o pojemności 120 litrów. Jeśli norma zostanie przekroczona 
odpady te będą przyjmowane odpłatnie. Określono limit za odpady z remontów, który wynosi 5 m3 na 
rok. Związane jest to z tym, że wiele firm budowlanych i ogrodniczych podszywa się pod mieszkańców  
i deponuje te odpady nieodpłatnie. Następna zmiana dotyczy pojemników podziemnych  
i prasokontenerów. Dotychczas wyposażenie w pojemniki podziemne leżało po stronie Miasta, właściwie 
po stornie firmy, która wygrała przetarg. Natomiast po zmianach wyposażenie w tego typu pojemniki 
będzie leżało po stronie właściciela, który będzie sobie takowe życzył. Ceny za ich opróżniane będą 
uregulowane uchwałą Rady Miasta. W nowym regulaminie proponujemy również zapis, który zabrania 



zgniatania odpadów komunalnych w pojemnikach do tego nie przystosowanych. Chodzi tu  
o odpady selektywnie zbierane, które po zgnieceniu nie nadają się do dalszego przetwarzania  
i utylizacji. Zgniecione mechanicznie odpady mogą trafić jedynie na składowisko odpadów. Ponadto 
poprzez zgniatanie odpadów selektywnych uszkadzane są pojemniki do których są one wyrzucane, co 
powoduje dodatkowe koszty. Dodatkowo dopracowaliśmy sprawę ogrodów działkowych. W nowym 
regulaminie jest zapis, że każdy ogród działkowy musi mieć normatyw w postaci pojemnika  
o minimalnej pojemności 120 litrów. Dodatkowo zapisujemy, że średnia ilość odpadów komunalnych, 
która powstaje w przypadku pojedynczego ogródka działkowego jest to 5 litrów tygodniowo. Z istotnych 
zmian jakie proponujemy w nowym regulaminie to częstotliwość odbioru odpadów mokrych  
i zmieszanych z zabudowy jednorodzinnej, tj. co dwa tygodnie. Zwiększamy częstotliwość odbioru 
odpadów suchych od firm na dwa razy w miesiącu.” 
 
Radny Pan Robert Kultys – zawnioskował, aby rozszerzyć strefę z zakazem chowu zwierząt 
gospodarczych w centrum Rzeszowa. 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zaproponował, aby zwiększyć częstotliwość odbioru odpadów 
„mokrych” z zabudowy jednorodzinnej. Stwierdził, że śmieci te powinny być odbierane co 
tydzień. Dodał, że należałoby wyposażyć Straż Miejską w mechanizm prawny, umożliwiający 
oczyszczanie terenu miasta z tzw. nieużytków. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – powiedział: „Nie powinniśmy ograniczać mieszkańcom Rzeszowa prawa 
utrzymywania zwierząt gospodarczych na swoich posesjach. Tak precyzyjne zapisy w nowym 
regulaminie, odnośnie wywozu nieczystości, spowodują wzrost opłat dla mieszkańców. Przyjmując tego 
typu uchwały spowodujemy, że będą płacili za śmieci kilka razy więcej niż w latach ubiegłych. W ten 
sposób bardzo drastycznie ograniczamy wolności obywatelskie mieszkańcom. Każdy mieszkaniec będzie 
miał worek śmieci podpisany, gdzie łatwo będzie ustalić kto i jakie śmieci wyrzuca.” 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – w imieniu Klubu Platformy Obywatelskiej zawnioskowała 
o zmianę zapisu w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto 
Rzeszów, dotyczącego częstotliwości odbioru frakcji „mokrej” z zabudowy jednorodzinnej. 
Zawnioskowała, aby odbiór tych odpadów odbywał się co tydzień. 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – zaproponował, aby w okresie letnim na terenach osiedli,  
w wyznaczonych miejscach, ustawiać kontenery na odpady zielone. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Zapisy w nowym 
regulaminie porządkują sprawy związane z gospodarką śmieciową, z utrzymaniem czystości  
i porządku na terenie gminy. Od dłuższego czasu mieszkańcy nie zgłaszają jakiś drastycznych uwag, 
wniosków i propozycji co do zmiany istniejącego stanu rzeczy w tej kwestii. Dlatego też należy 
pozytywnie ocenić to, że miasto wychodzi z taką inicjatywą. Należy przyjąć proponowany regulamin, 



ponieważ służy on poprawie sytuacji mającej na celu utrzymanie porządku na terenie miasta 
Rzeszowa.” 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – ponowił zgłoszony wniosek. 
 
Radny Pan Bogusław Sak – powiedział, że wszelkie zmiany zapisów w regulaminie, 
dotyczących częstotliwości wywozu śmieci, wprowadzenia kontenerów na odpady zielone 
spowoduje wzrost opłat za wywóz nieczystości, które poniosą mieszkańcy. 
 
Pan Sławomir Krygowski – p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Miasta Rzeszowa – odnosząc się do wypowiedzi radnych, powiedział: „Regulamin nie nakazuje 
tylko zaleca wprowadzenie identyfikacji śmieci, w przypadku, gdy są one wystawiane przez kilku lub 
kilkunastu mieszkańców w jednym miejscu. Nie jest to obligatoryjne. Proponuje się jedynie naklejenie 
na workach adresu, co ułatwi obsłudze pozostawienie odpowiedniej ilości worków w celu ich wymiany. 
Ponadto, przed dokonaniem zapisu o częstotliwości odbioru śmieci z domków jednorodzinnych 
sprawdziliśmy, jak to wygląda w innych miastach, tj. Krakowie, Lublinie i Bydgoszczy. W każdym  
z tych miast odbiór frakcji „mokrej” z domków jednorodzinnych odbywa się co dwa tygodnie i nie ma 
tam żadnych z tego tytułu problemów, czy kontrowersji. W przypadku, gdy większa liczba mieszkańców 
deklaruje selektywną zbiórkę odpadów, to odpadów mokrych powinno być mało. Po przeprowadzonej 
kontroli stwierdziliśmy, że ok. 70% pojemników było wypełnionych w 1/3. W przypadku, gdy 
mieszkaniec nie zadeklaruje selektywnej zbiórki odpadów, wtedy otrzyma większy pojemnik.” Dodał, 
że na dzień dzisiejszy nie było woli ze strony spółdzielni mieszkaniowych odnośnie 
postawienia na ich terenach kontenerów na odpady zielony. Zauważył, że postawienie takich 
kontenerów rodzi dodatkowe koszty jak również powoduje, że w takim miejscu powstanie 
dzikie wysypisko śmieci. 
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – powiedział: „Aleja Sikorskiego składa się głównie  
z terenów przyłączonych do Rzeszowa. Do chwili przyłączenia tych obszarów do miasta gro 
mieszkańców korzystało z  usług firmy Transformers, która odbierała wszystkie odpady co dwa tygodnie. 
Ta częstotliwość odbioru odpadów była dla mieszkańców zadawalająca. Po zmianach przyłączeniowych 
odbiór co dwa tygodnie nie uległ zmianie. Mieszkańcy nie zgłaszają żadnych uwag w tej sprawie. 
Zaproponowany system sprawdza się ku zadowoleniu wszystkich.”  
 
 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Radnego Pana Jerzego Cyprysia  
o zmianę zapisów w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto 
Rzeszów: 

 § 11 pkt 1, ust. 1, ppkt a otrzymuje brzmienie: „w zabudowie jednorodzinnej – nie 
rzadziej niż co tydzień”  

 § 11 pkt 1, ust. 3, ppkt a otrzymuje brzmienie: „w zabudowie jednorodzinnej – nie 
rzadziej niż co tydzień”. 



Powyższy wniosek uzyskał akceptację. Za wnioskiem głosowało 13 radnych,  
8 radnych było przeciwnych, żaden nie wstrzymał się od głosu.  
 
Ad. 17 
Pan Sławomir Krygowski – p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Miasta Rzeszowa - przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Rzeszów. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku: LXXVIII/9/2014 stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zgłosił wniosek o zmianę zapisów: 

 § 11 pkt 1, ust. 1, ppkt a otrzymuje brzmienie: „w zabudowie jednorodzinnej – nie rzadziej 
niż co tydzień”  

 § 11 pkt 1, ust. 3, ppkt a otrzymuje brzmienie: „w zabudowie jednorodzinnej – nie rzadziej 
niż co tydzień”, 

 
Pan Sławomir Krygowski – p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Miasta Rzeszowa - przyjął ww. wniosek w ramach autopoprawki. 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Miasto Rzeszów (wraz z autopoprawką) została przyjęta 20 głosami „za”, przy  
1 głosie przeciwnym, bez głosów wstrzymujących. 
 
Ad. 18 
Pan Sławomir Krygowski – p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Miasta Rzeszowa - przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów 
dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Miasto Rzeszów w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz 
wysokości cen za te usługi. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 
(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXVIII/10/2014 stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę 
Miasto Rzeszów w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi została przyjęta  
19 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym, bez głosów wstrzymujących. 

 



Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zwrócił uwagę na fakt, iż 
analogicznie do wcześniejszej uchwały w ramach autopoprawki należy dokonać zmiany  
w § 4 pkt 1, ust. 1, ppkt c, który otrzymuje brzmienie: „odpady komunalne zbierane w ramach 
frakcji „mokrej” – co tydzień”. Zarządził reasumpcję głosowania. 
 

Uchwała w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę 
Miasto Rzeszów w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi (wraz z autopoprawką) 
została przyjęta 16 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym. 

 
Ad. 19 
Pan Sławomir Krygowski – p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Miasta Rzeszowa - przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów 
dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Miasto Rzeszów w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz 
wysokości cen za te usługi. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 
(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXVIII/11/2014 stanowi 
załącznik nr 25 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę 
Miasto Rzeszów w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi została przyjęta  
15 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym, bez głosów wstrzymujących. 
 
Ad. 19a 
Pan Sławomir Krygowski – p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Miasta Rzeszowa - przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Osiedla Budziwój w Rzeszowie i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Osiedla Biała w Rzeszowie na okres od 3 września 2014 r. 
do 2 września 2015 r. przedstawionych przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej 
„EKO – STRUG” Sp. z o.o., 36-020 Tyczyn, ul. Kościuszki 6. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie 

Osiedla Budziwój w Rzeszowie i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Osiedla 
Biała w Rzeszowie na okres od 3 września 2014 r. do 2 września 2015 r. przedstawionych 



przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „EKO – STRUG” Sp. z o.o., 36-020 Tyczyn, 
ul. Kościuszki 6 została przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 19b 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji Spółki z o.o. w Rzeszowie (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 
załącznik nr 27 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. w Rzeszowie została przyjęta jednomyślnie  
(18 głosami „za”). 
 
Ad. 20 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - przedstawił projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących 
dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia 
oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów gromadzonych na 
wydzielonym rachunku bankowym i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian  
w tym planie oraz ich zatwierdzania. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu 
uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXVIII/12/2014 
stanowi załącznik nr 28 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych 
gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich 
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 
gromadzonych na wydzielonym rachunku bankowym i wydatków nimi finansowanych, 
dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania została przyjęta jednomyślnie  
(15 głosami „za”). 
 
Ad. 21 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. oświaty, opieki społecznej  
i osób niepełnosprawnych - przedstawił projekt uchwały w sprawie realizacji projektów  
w ramach programu Erasmus +, Akcja 1 – „Mobilność edukacyjna” – „Mobilność osób 
uczących się i kadry w ramach kształcenia zawodowego”. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku: LXXVIII/13/2014 stanowi załącznik nr 29 do protokołu). 



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie realizacji projektów w ramach programu 
Erasmus +, Akcja 1 – „Mobilność edukacyjna” – „Mobilność osób uczących się i kadry  
w ramach kształcenia zawodowego” została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 
Ad. 22 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. oświaty, opieki społecznej  
i osób niepełnosprawnych - przedstawił projekt uchwały w sprawie realizacji projektu  
w ramach programu Erasmus +, Akcja 1 – „Mobilność edukacyjna” – „Mobilność kadry 
edukacji szkolnej”. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXVIII/14/2014 stanowi  
załącznik nr 30 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie realizacji projektu w ramach programu Erasmus +, Akcja 1 – 
„Mobilność edukacyjna” – „Mobilność kadry edukacji szkolnej” została przyjęta 
jednomyślnie (17 głosami „za”). 
 
Ad. 22a 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. oświaty, opieki społecznej  
i osób niepełnosprawnych - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia w sprawie założenia i prowadzenia przez Powiat Rzeszowski 
młodzieżowego ośrodka socjoterapii z siedzibą w Rzeszowie. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 
załącznik nr 31 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie założenia  
i prowadzenia przez Powiat Rzeszowski młodzieżowego ośrodka socjoterapii z siedzibą  
w Rzeszowie została przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 23 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 
załącznik nr 32 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 



Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa została przyjęta 
jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 
Ad. 24 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie nadania nazwy placu na terenie miasta Rzeszowa. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 
załącznik nr 33 do protokołu). 
 
Radny Pan Robert Kultys – stwierdził, że teren, któremu proponuje się nadać nazwę „Plac 
Biskupów Janów z Rzeszowa” nie jest placem. Zaproponował, aby nazwę „plac” zamienić na 
„skwer”.  
 
Radny Pan Wiesław Buż – zawnioskował, aby projekt uchwały skierować do Komisji. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przychylił się do wniosku 
radnego Pana Wiesława Buża.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – przychylił się do wniosku radnego Pana Roberta Kultysa  
o dokonanie zmiany w projekcie uchwały z „placu” na „skwer”. 
 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem zgłoszonym przez radnego Pana 
Wiesława Bużą o skierowanie ww. projektu uchwały do prac w Komisji: 
 

Powyższy wniosek uzyskał akceptację. Za wnioskiem głosowało 8 radnych,  
7 radnych było przeciwnych, 5 radny wstrzymało się od głosu. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – w imieniu Klubu Sojuszu Lewicy Demokratycznej - poprosił  
o 10 – minutową przerwę. 
 

Ogłoszono 10 – minutową przerwę. 
 
Ad. 25 
Radny Pan Witold Walawender – w imieniu Komisji Regulaminowo – Statutowej Rady 
Miasta Rzeszowa – zawnioskował o skierowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Miasta Rzeszowa do Komisji. 
 

Wobec braku sprzeciwu projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta 
Rzeszowa został skierowany do Komisji. 
 
 



Ad. 26 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zapytał, czy Miasto wypracowało koncepcję  odnośnie poprawy 
funkcjonowania oświaty w Rzeszowie, w związku z tak dużą liczbą niezdanych matur.  
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. oświaty, opieki społecznej  
i osób niepełnosprawnych – powiedział: „Wyniki zdawalności matur w Rzeszowie są wyższe niż 
na Podkarpaciu. Ogólna średnia zdanych matur w Polsce 71%, zaś w Rzeszowie 72%. Najwyższy 
wskaźnik zdanych matur osiągnęły licea - 83%. Faktem jest, że na Podkarpaciu co trzecia osoba nie 
zdała matury z matematyki, z tego ponad 80% uczniów ma szansę na przystąpienie do tego egzaminu 
w sierpniu. W Rzeszowie egzaminu z matematyki nie zdała co czwarta osoba.” 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – dodał: „Ostatnio odbyło się 
spotkanie przedstawicieli Miasta z dyrektorami szkół ponadgimnazjalnych, na którym dokonano analizy 
wyników. Stwierdzono, że najgorszy wynik pod względem zdawalności matury wystąpił w Zespole 
Szkół Gospodarczych, zaledwie 34%. Postanowiliśmy zmienić w Rzeszowie nabór do szkół 
ponadgimnazjalnych. Uważamy, że na terenie Rzeszowa za dużo jest liceów ogólnokształcących. 
Niejednokrotnie proponowaliśmy reorganizację sieci szkół, pomysł ten jednakże nie cieszył się zbytnim 
zainteresowaniem. Jeżeli nie podejmiemy drastycznych działań i nie zwiększymy naboru do 
zasadniczych szkół zawodowych, to taka sytuacja powtórzy się za rok. Nabór do zasadniczych szkół 
zawodowych został wydłużony do końca sierpnia br. Jeśli chodzi o licea i technika musimy ograniczać 
w nich liczbę oddziałów.” 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zauważył, że celem Miasta nie 
jest poprawa zdawalności matur, tylko zapewnienie młodzieży lepszych perspektyw.  
 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak – stwierdził, że należy znaleźć takie rozwiązanie, aby  
w przyszłości osiągnąć jeszcze lepsze wyniki w nauce. Rynek pracy zaś oczekuje na dobrze 
wykwalifikowanego pracownika. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – stwierdziła, że Miasto powinno wprowadzić program 
naprawczy w szkołach. Za tak niski poziom zdawalności matur nie można obwiniać jedynie 
uczniów ale również nauczycieli. 
 
Radny Pan Roman Jakim – zapytał, jakie są plany odnośnie zagospodarowania budynku po 
Przedszkolu Nr 34 przy ul. Popiełuszki 18? 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że budynek 
ten przeznaczony jest do rozbiórki. 
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – powiedział: „Rada podjęła decyzję o przeniesieniu na kolejne lata 
wykonanie przebudowy ulicy Sikorskiego. Problem stanowi tu przebudowa mostu na Strugu, wraz  



z przebudową drogi wojewódzkiej, na odcinku od Strugu do skrzyżowania w kierunku Budziwoja, 
Tyczyna i dalszych miejscowości. Nie mamy żadnej informacji na jakim etapie przygotowań jest ta 
inwestycja. Z nieoficjalnych informacji wynika, że Wojewódzki Zarząd Dróg Publicznych posiada 
dokumentację na przebudowę tego odcinka oraz mostu. Wieloletnie obserwacje jego położenia wymagają 
gruntownej jego przebudowy w zakresie jego wydłużenia i podniesienia wzwyż z uwagi na tamowanie 
przepływu wody w okresie zagrożeń powodziowych.” Poprosił Prezydenta Miasta o informacje  
w powyższej sprawie. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – wyjaśnił: „Zarówno most, 
jak i odcinek drogi wojewódzkiej (od mostu na Strugu do wjazdu do Tyczyna) znajduje się na terenie 
gminy Tyczny. Jest on w zarządzie Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, który posiada 
dokumentację techniczną przebudowy mostu oraz drogi. Dokumentacja ta jest uzgodniona, zgrana  
i dopasowana do dokumentacji przebudowy ulicy Sikorskiego. Jest ona przedmiotem wspólnego wniosku 
do ZIT-u na kwotę ponad 400 mln zł. Mamy nadzieję, że ta propozycja uzyska aprobatę Marszałka 
Województwa Podkarpackiego i będzie mogła być realizowana przez Podkarpacki Zarząd Dróg 
Wojewódzkich.” 
 

Podczas LXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa Radni zgłosili następujące 
interpelacje, wnioski i zapytania: 
 
Wniosek Nr LXXVIII/1/2014 – ustny 
 

„Proszę o wykonanie fragmentu nawierzchni asfaltowej koło przystanku autobusowego 
pomiędzy ul. Szewską i Rzemieślniczą oraz postawienie nowego słupa z rozkładem jazdy na pętli 
autobusu linii 34 na Staroniwie.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa - Pan Waldemar Wywrocki 
 
Wniosek Nr LXXVIII/2/2014 – ustny 
 
 „Proszę o wykonanie remontu boiska sportowego „Orlik” na Osiedlu Budziwój, z uwagi na 
znaczne zniszczenie jego płyty oraz remontu ulic: Podleśnej i Jana Pawła II.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa - Pan Kazimierz Myrda 
 
Zapytanie Nr LXXVIII/3/2014 – pisemne 
 
 „Proszę o udzielenie informacji na temat: 

1. Czy są problemy z przebudową hali Widowiskowej – Regionalne Centrum „Podpromie”  
w Rzeszowie. To znaczy, czy jest możliwość zwiększenia liczby widzów podczas imprez 
odbywanych ww. hali? 



2. Jaka jest możliwość i plan remontów basenów otwartych przy ul. Pułaskiego  
w Rzeszowie. 

3. Jaka jest szansa powstania w Rzeszowie ZOO. Jeżeli tak, to jak to wygląda na dzień dzisiejszy 
(gdzie i kiedy?).” 

 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa - Pan Witold Walawender 
 
Wniosek Nr LXXVIII/4/2014 – pisemny 
 
 „Zwracam się ponownie z wnioskiem o umieszczenie w budżecie Miasta Rzeszowa dwóch 
niecierpiących zwłoki inwestycji, dla których wydane są pozwolenia na budowę: 

 rozbudowa i separacja ścieżki rowerowej i pieszej na Lisiej Górze. Koszt ok. 2,8 mln zł. 
 budowa parkingu na ulicy Lenartowicza w miejscu starej pizzerii.” 

 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa - Pan Marcin Deręgowski 
 
Wniosek Nr LXXVIII/5/2014 – pisemny 
 

 „W imieniu mieszkańców proszę o: 
1. budowę tymczasowych miejsc parkingowych na miejskiej działce zlokalizowanej  

w rejonie ul. Mieszka I przy skrzyżowaniu z ul. Czołgistów, 
2. przywrócenie do stanu poprzedniego przez wykonawców, którzy prowadzili remont  

al. Rejtana oraz inwestycję pn. połączenie al. Rejtana z ul. Szopena zniszczonego chodnika  
i parkingu, zlokalizowanych na działce nr 480 obr. 208.” 

 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa - Pan Jerzy Jęczmienionka 
 
Interpelacja Nr LXXVIII/6/2014 – pisemna 
 

 „W imieniu grupy mieszkańców Osiedla Słocina proszę o sprawdzenie możliwości  
i ewentualne rozważenie wykonania „przebicia” drogowego od ul. Powstańców Śląskich  
do ul. Jasińskiego. Obecnie funkcjonuje to jako połączenie piesze, a z informacji mieszkańców Osiedla 
Słocina wynika, że jest możliwe – z uwagi na własność miasta odnośnie do terenu (działki) w tej okolicy 
– wykonanie w tym miejscu połączenia drogowego, co ułatwiłoby (usprawniłoby) codzienne 
funkcjonowanie wielu mieszkańców Rzeszowa.” 
 
Autor: Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - Pan Waldemar Szumny  
 
 
 
 



Interpelacja Nr LXXVIII/7/2014 – pisemna 
 
 „Mieszkańcy ul. Wioślarskiej i pobliskich zwrócili się z prośbą o udzielenie informacji w sprawie 
wybudowania chodnika wzdłuż ulicy Ks. Józefa Stafieja.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 
Interpelacja Nr LXXVIII/8/2014 – pisemna 
 
 „Mieszkańcy zwrócili się z prośbą o udzielenie informacji w sprawie wybudowania siłowni na 
świeżym powietrzu przy ul. Kreczmara, sprawa została poruszona na zebraniu mieszkańców  
w listopadzie 2013 r.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 
Interpelacja Nr LXXVIII/9/2014 – pisemna 
 
 „Rodzice uczniów Szkoły Podstawowej Nr 1 zwrócili się z prośbą o udzielenie informacji, na 
jakim etapie są prace związane z budową nowego pełnowymiarowego boiska oraz placu zabaw.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 
Interpelacja Nr LXXVIII/10/2014 – pisemna 
 
 „Mieszkańcy ul. Wierzynek zwrócili się z prośbą o udzielenie informacji w sprawie nakładki 
asfaltowej na ww. ulicy.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 
Interpelacja Nr LXXVIII/11/2014 – pisemna 
 
 „Handlowcy pracujący na Agrohurt w Rzeszowie zwrócili się z prośbą o udzielenie informacji 
w sprawie położenia nowej nawierzchni na ul. Ks. Józefa Stafieja.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 
Interpelacja Nr LXXVIII/12/2014 – pisemna 
 
 „Mieszkańcy zwrócili się z prośbą o udzielenie informacji w sprawie remontu nawierzchni ulicy 
Klonowej od ul. Ujejskiego do ul. Różanej.” 
 



Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 
Interpelacja Nr LXXVIII/13/2014 – pisemna 
 
 „Mieszkańcy zwrócili się z prośbą o udzielenie informacji w sprawie remontu nawierzchni 
parkingu znajdującego się przed boiskiem przy ul. Warszawskiej 1/3 – wjazd od ul. Gołębiej.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 
Interpelacja Nr LXXVIII/14/2014 – pisemna 
 
 „W imieniu mieszkańców zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta o udzielenie informacji  
w sprawie wydłużenia czasu działania świateł na przejściu dla pieszych przy skrzyżowaniu przy Galerii 
Rzeszów.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 
Interpelacja Nr LXXVIII/15/2014 – pisemna 
 
 „Pan Bogdan Aksamit zwrócił się w imieniu mieszkańców ul. Lubomirskich, Al. Pod 
Kasztanami, ul. PCK oraz przyległych z prośbą o pomoc w sprawie ograniczenia godzin działania 
fontanny suchej ze względu na uciążliwy hałas dzieci. Zaproponował godziny działania fontanny od 
12.00 do 18.00.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 
Interpelacja Nr LXXVIII/16/2014 – pisemna 
 
 „W imieniu mieszkańców zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta o udzielenie informacji  
w sprawie usunięcia samochodów zaparkowanych na ul. Z. Chrzanowskiej, wzdłuż bloku ul. Hetmańska 
33. Ich usytuowanie znacznie ogranicza wjazd do ul. Hetmańskiej.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 
Interpelacja Nr LXXVIII/17/2014 – pisemna 
 
 „Mieszkańcy zwrócili się z prośbą o pomoc w sprawie namalowania pasów rozdzielających 
wjazd z ul. Paderewskiego do ul. Armii Krajowej na prawo i lewoskręt.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 



Interpelacja Nr LXXVIII/18/2014 – pisemna 
 
 „Mieszkańcy Rzeszowa zwrócili się z prośbą do mnie o pomoc w sprawie „skracania” sobie drogi 
przez kierowców traktem przeznaczonym dla ruchu pieszego, tj. od Al. Lubomirskich przez Al. 
Kasztanową do ul. PCK.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa - Pani Marta Niewczas 
 
Wniosek Nr LXXVIII/19/2014 – pisemny 
 
 „Zwracam się z prośba do Pełnomocnika ds. Edukacji o informację o podjętych działaniach  
w celu analizy przyczyn i podjętych kroków w związku ze słabym poziomem zdanych matur.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa - Pan Jerzy Cypryś 
 
Wniosek Nr LXXVIII/20/2014 – pisemny 
 

„Proszę o zestawienie otrzymanych środków zewnętrznych (z Unii Europejskiej i budżetu 
państwa) w ramach realizowanych przez Miasto Rzeszów projektów w latach 2004 – 2013.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa - Pan Jerzy Cypryś 

 
Wniosek Nr LXXVIII/21/2014 – pisemny 
 
 „Proszę o informację na temat podjętych działań przez Miasto Rzeszów w sprawie interwencji, 
zastrzeżeń i wątpliwości wobec Punktu Przedszkolnego „Wesoła Gromadka” mieszącego się przy  
ul. Paderewskiego 1h/74. W załączeniu pismo dotyczące ww. placówki.” 

 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa - Pan Jerzy Cypryś 
 
Ad. 27 
 

Na LXXVIII sesji odbytej w dniu 8 lipca 2014 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 

1. Uchwała Nr LXXVIII/1390/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 

 
2. Uchwała Nr LXXVIII/1391/2014 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2014 r. 
 



3. Uchwała Nr LXXVIII/1392/2014 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2014 r. 
 

4. Uchwała Nr LXXVIII/1393/2014 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  
w Europejskim Banku Inwestycyjnym. 

 
5. Uchwała Nr LXXVIII/1394/2014 w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 

w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 
 

6. Uchwała Nr LXXVIII/1395/2014 w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 219/5/2011 w rejonie ulic Przemysłowej i Boya 
– Żeleńskiego w Rzeszowie. 
 

7. Uchwała Nr LXXVIII/1396/2014 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany  
Nr 38/2/2014 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Rzeszowa na osiedlu im. Fr. Kotuli w Rzeszowie. 

 
8. Uchwała Nr LXXVIII/1397/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonych w Rzeszowie. 
 

9. Uchwała Nr LXXVIII/1398/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału  
1/6 cz. nieruchomości zabudowanej położonej w Rzeszowie. 

 
10. Uchwała Nr LXXVIII/1399/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej 

przy ul. Matejki w Rzeszowie. 
 

11. Uchwała Nr LXXVIII/1400/2014 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości położonych w Rzeszowie.  

 
12. Uchwała Nr LXXVIII/1401/2014 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości. 
 

13. Uchwała Nr LXXVIII/1402/2014 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości. 
 

14. Uchwała Nr LXXVIII/1403/2014 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości. 

 
15. Uchwała Nr LXXVIII/1404/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości. 
 



16. Uchwała Nr LXXVIII/1405/2014 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Rzeszów. 

 
17. Uchwała Nr LXXVIII/1406/2014 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

18. Uchwała Nr LXXVIII/1407/2014 w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług 
świadczonych przez Gminę Miasto Rzeszów w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz 
wysokość cen za te usługi. 
 

19. Uchwała Nr LXXVIII/1408/2014 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę na terenie Osiedla Budziwój w Rzeszowie i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Osiedla Biała w Rzeszowie na okres od 3 września 
2014 r. do 2 września 2015 r. przedstawionych przez Przedsiębiorstwo Gospodarki 
Komunalnej „EKO – STRUG” Sp. z o. o., 36-020 Tyczyn, ul. Kościuszki 6. 
 

20. Uchwała Nr LXXVIII/1409/2014 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. w Rzeszowie. 

 
21. Uchwała Nr LXXVIII/1410/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia jednostek 

budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł 
tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu 
finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku bankowym  
i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich 
zatwierdzania. 
 

22. Uchwała Nr LXXVIII/1411/2014 w sprawie realizacji projektów w ramach programu 
Erasmus +, Akcja 1 – „Mobilność edukacyjna” – „Mobilność osób uczących się i kadry 
w ramach kształcenia zawodowego”. 

 
23. Uchwała Nr LXXVIII/1412/2014 w sprawie realizacji projektu w ramach programu 

Erasmus +, Akcja 1 – „Mobilność edukacyjna” – „Mobilność kadry edukacji szkolnej”. 
24. Uchwała Nr LXXVIII/1413/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie założenia i prowadzenia przez Powiat Rzeszowski 
młodzieżowego ośrodka socjoterapii z siedzibą w Rzeszowie.  
 

25. Uchwała Nr LXXVIII/1414/2014 w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta 
Rzeszowa. 



Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad dokonał zamknięcia LXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 830 do godz. 1235. 
Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Rzeszowa 

 
Andrzej Dec 

Protokołowała: 
 
Anita Topolska-Kopala 
 
Sprawdził: 
                 Dyrektor 
Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
          Mirosław Kubiak 
 


